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Verksamhetsberä,else för Långörens intresseförening verksamhetsåret 
2021/22 

Styrelsen har bestå. av: 

Ordförande:  Rolf Petersson 

Vice ordförande:  Markus Grönblad 

Sekreterare:  Kers@n Jarl 

Kassör:   Margaret Bergström 

Ledamot:   Kent Wessberg 

Suppleant:   Elisabeth Uhlén-Nordin 

Suppleant:   Göran Ax 

Revisorer: 

Hanna Nordin och Hans Axelsson 

Valberedning: 

Birgi.a Norlindh 

Representanter @ll Östra skärgårdens samhällsförening: 

Markus Grönblad, Rolf Petersson och Björn Berglund 

Föregående årsmöte hölls 2021-07-10. Styrelsen hade e. kons@tuerande möte 
samma dag (2021-07-10) och har  däre\er ha\ två protokollförda möten: 
2021-08-16 och 2022-06-26 samt y.erligare två gemensamma styrelsemöte 
med Långörens hembygdsförening, varav e. med mötesanteckningar 
(2022-05-14). 
Därutöver har styrelsens ledamöter under året varit engagerade på olika sä. 
för a. @llvarata Långörens intressen och miljöer. 

Sammanslagning av föreningar 

Föreningen har under året arbetat vidare med a. förbereda sammanslagningen 
av Långörens Hembygdsförening och Långörens Intresseförening.  



	  av 2 4

Framgångkriterier är a. alla engagerar sig i samhälls- och hembygdsfrågor e\er 
intresse och förmåga, samt a. vi kan se en föryngring av styrelse- och 
projektverksamhet. 

Fiberinstalla=on 

Affärsverken håller på a. installera snabbt bredband via fiber med tre 
entreprenörer; en för sjökabelläggning, en för grävning av landkabel samt en för 
indragning i fas@gheterna.  11 anslutningar (50 % av fas@gheterna) kommer a. 
ansluta sig i e. första steg.  Kommunen bjuder på en gra@s installa@on i 
lotshuset mot a. man får strömförsörja huvudenheten från lotshusets 
elabonnemang.  Det kommer även a. finnas en Wifi installa@on som under 
sommarsäsongen kommer a. täcka lotshusplan, bryggor och lotshusgård för 
turister.  Entreprenören räknar med inkoppling under hösten.  Samråd med 
kunder om placering inne och ute på fas@gheten har ske.. 

Djurhållning 

Fårägaren Magnus Aneskans har även 2021 ha\ en fårbesä.ning på ön mellan 
påsk och november/december. Vid årsmötet 2021 konstaterades a. det också 
behövs kor som betar på skäret. Då frågan är komplex har också Yvonne Walter, 
Karlskrona kommun kontaktats om vilka möjligheter vi har a. söka medel för 
röjning med sy\et a. kunna presentera e. par alterna@va förslag a. diskutera 
med markägarna. 

Endast några få vildsvinsskador har observerats under året. 

E. antal rådjur finns etablerade på ön. 

Räddningstjänst 

Kommunens räddningstjänst har genomfört besiktning och komple.ering av 
öns brandmateriel samt genomfört demonstra@on och utbildning av öns 
befolkning. 

Sjöräddningssällskapet (SSRS) var inbjudna @ll årets S2-dag och visade upp 
räddningskryssare och höll informa@on om SSRS.  Man delgav kontaktnummer 
för förebyggande utryckning/jourtelefon 0705-808132 samt akutläge 112. 

Skärgårdsmiljonen 
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Föreningen har sökt och blivit @lldelad medel för två projekt inom ramen för 
”Landsbygds- och skärgårdsmiljonen”;   

- Repara@on och renovering av pumpen vid lotshuset. 

- Repara@on och renovering av den långa spången på skäret. 

Renhållning och publika toale,er 

De ”nya” biologiska toale.erna synes även fortsa. fungera väl. 

Inga nya kontakter med kommun/affärsverk har förevarit om sophanteringen.  
Tid för grovsopehantering i likhet med @digare år kommer a. meddelas så fort 
denna överenskommits med entreprenören. Avsikt är sista halvan av juli. 

Fyr- och farledsverksamhet 

Sjöfartsverket har i samband med vårutprickningen by. ut fyrlyktorna på 
Långörens fyrar för a. erhålla bä.re lysvidd och ljusstyrka. 

Skärgårdstrafik 

Föreningen har skickat in särskild skrivelse om förbä.rade turer med 
skärgårdstrafiken framförallt sommar@d med begäran om e. återinrä.ande av 
förbindelsen Torhamn- Långören ToR.  De.a har hörsammats, och trafiken 
fungerar nu enligt våra önskemål.   

Telefon/teleledningar 

Telia/Televerkets infrastruktur i form av koppar- och blyledningar har monterats 
ner från fas@gheter och stolpar på ön.  Det fasta telenätet är ju avvecklat sedan 
många år @llbaka. Himlen blev plötsligt större! 

Salthallabryggan mm 

Oförändrat läge gällande formalisering av kommunens övertagande av det fulla 
ansvaret för underhåll och skötsel av Salthallabryggan och servicebyggnader 
(postbod, sopbod och toale.er) då vi är helt beroende av kommunens 
prioriteringar. 

Långören 2022-06-26 
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